

The 4a Group focuses on new technologies in the field of sustainable mobility, communication, as well as traffic and vehicle safety. Our corporate policy and the goals of the companies within the 4a Group are derived from our values.

Aligning our activities with the wishes of our customers is the most important and top priority. A highly motivated, customer-oriented team with a high level of individual responsibility in a stimulating work environment develops and produces high-quality products with significant customer benefits. A dynamic organizational structure and well-defined decision-making competence among employees enable us to respond quickly and competently to customer requests.

Through our specialized technologies, we create innovative new products that give our customers a clear competitive advantage. Software-supported feedback systems and intelligent networking of information ensure efficient processes and continuous improvement.

Responsible environmental stewardship is a central theme in our actions and practices, implemented in selected development projects and technologies for the benefit of our customers. We constantly evaluate and continuously develop our environmental standards, regularly confirmed by independent experts through certification processes.

The environmental awareness of our employees is regularly strengthened through active involvement in environmentally relevant processes within the company. Resource utilization is optimized based on the input-output principle regarding its environmental impact.

We are committed to fulfilling all obligations related to environmental aspects that bind the company through continuous, software-based, and systematic legal management with quarterly periodic updates.

Furthermore, with our Information Security Management System (ISMS), we aim to ensure the following three fundamental protection objectives:

- Confidentiality: Protecting information from unauthorized individuals.
- Integrity: Safeguarding information from manipulation.
- Availability: Ensuring system availability and data availability.

The foundation for our Information Security Management System is based on TISAX® and ISO 27001.

The structure of the ISMS is shaped by the ISMS policy and the guidelines derived from it within the company.

Implementation of information security occurs through the corresponding measures and processes, along with documentation in the form of protocols, checklists, risk analyses, and the dissemination of information to employees, suppliers, and customers.

We are committed to continuously improving information security and the ISMS, considering customer-specific requirements and technological developments.

Die 4a Gruppe beschäftigt sich mit neuen Technologien im Umfeld von nachhaltiger Mobilität, Kommunikation sowie Verkehrs- und Fahrzeugsicherheit. Unsere Unternehmenspolitik sowie die Ziele der Unternehmen der 4a-Gruppe leiten sich aus unseren Werten ab.

Die Ausrichtung unserer Tätigkeiten auf die Wünsche unserer Kunden ist dabei das wichtigste und oberste Ziel. Ein hoch motiviertes, kundennah tätiges Team mit hoher Eigenverantwortung in einem anregenden Arbeitsumfeld entwickelt und produziert qualitativ hochwertige Produkte mit hohem Kundennutzen. Eine dynamische Organisationsstruktur und eine ausgeprägte Entscheidungskompetenz der Mitarbeiter ermöglichen es uns, schnell und kompetent auf Kundenwünsche zu reagieren.

Durch unsere speziellen Technologien schaffen wir innovative neue Produkte, die unseren Kunden zu einem klaren Wettbewerbsvorteil verhelfen. Softwareunterstützte Feedbacksysteme und eine intelligente Vernetzung von Informationen sichern einen effizienten Ablauf und eine laufende Verbesserung der Prozesse.

Auch ein verantwortungsvoller Umgang mit der Umwelt ist zentrales Thema unseres Handelns und Tuns und wird in ausgewählten Entwicklungsprojekten und Technologien zum Vorteil unserer Kunden umgesetzt.

Unsere Umweltstandards stellen wir dabei ständig auf den Prüfstand und entwickeln sie kontinuierlich weiter. Dies lassen wir uns regelmäßig durch unabhängige Experten im Zuge von Zertifizierungsverfahren bestätigen.

Das Umweltbewusstsein unserer Mitarbeiter wird durch geeignete aktive Einbeziehung in die umweltrelevanten Prozesse im Unternehmen regelmäßig gestärkt. Der Ressourceneinsatz wird dabei nach dem Input-Output-Prinzip hinsichtlich seiner Umweltauswirkungen optimiert.

Ferner sind wir bestrebt, sämtliche Verpflichtungen, an die das Unternehmen im Zusammenhang mit Umweltaspekten gebunden ist, durch permanentes, softwarebasiertes, systematisiertes Rechtsmanagement mit quartalsweisen periodischen Updates, einzuhalten.

Des Weiteren wollen wir mit unserem Informationssicherheitsmanagementsystem (ISMS) folgende 3 grundlegenden Schutzziele sicherstellen:

- Vertraulichkeit – Schutz von Informationen vor unberechtigten Personen
- Integrität – Schutz von Informationen vor Manipulation
- Verfügbarkeit – Systemverfügbarkeit und Datenverfügbarkeit

Ausgangsbasis für das Informationssicherheitsmanagementsystem ist TISAX® und ISO 27001.

Die Struktur des Informationssicherheitsmanagementsystems wird durch die ISMS Policy und die sich daraus abgeleiteten Richtlinien im Unternehmen geprägt.

Umgesetzt wird die Informationssicherheit durch die daraus abgeleiteten Maßnahmen und Prozesse, dazugehöriger Dokumentation in Form von Protokollen, Checklisten, Risikoanalysen sowie durch die Weitergabe von Informationen an Mitarbeiter, Lieferanten und Kunden.

Wir verpflichten uns zur kontinuierlichen Verbesserung der Informationssicherheit und des ISMS. Dabei betrachten wir die kunden- und branchenspezifischen Anforderungen sowie technischen Entwicklungen.